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2012D09370 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen over de brief van de minister van Onderwijs, Cultuur en Weten-
schap, d.d. 31 augustus 2011 over de stand van zaken inzake de beleidsa-
genda openbaar onderwijs in het primair onderwijs en het verslag 
schriftelijk overleg hierover (Kamerstuk 31 293, nrs. 112 en 131). 

De voorzitter van de commissie,
Van Bochove 

Adjunct-griffier van de commissie,
Bošnjaković-van Bemmel 
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I. Vragen en opmerkingen uit de fracties  

De leden van de PvdA-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van het verslag van het schriftelijk overleg over de stand van zaken inzake 
de beleidsagenda openbaar onderwijs in het primair onderwijs en de brief 
van de minister van 31 augustus 2011. Zij hebben echter nog wel de 
behoefte om enkele vragen te stellen. 

De leden van de PVV-fractie hebben kennisgenomen van het verslag van 
het schriftelijk overleg over de stand van zaken inzake de beleidsagenda 
openbaar onderwijs in het primair onderwijs en de voorliggende brief van 
de minister. 

Aangekondigd wetsvoorstel 

De leden van de PvdA-fractie hebben enkele vragen over het aangekon-
digde wetsvoorstel inzake stichting en opheffing van openbare basis-
scholen. De leden hechten aan een genoegzaam aanbod van openbaar 
onderwijs, zoals ook in artikel 23 van de Grondwet wordt genoemd. Zij 
vinden dat er ook bij een juridisch zelfstandig bestuur niet lichtzinnig mag 
worden overgegaan tot vrijwillige opheffing van openbare scholen, zeker 
niet als het de laatste openbare school in een woonkern betreft. Een 
school hoeft naar de mening van deze leden niet te worden opgeheven als 
de gemeenteraad de school toch in stand wil houden. Hoe wil de minister 
straks met haar wetsvoorstel nader gestalte geven aan de grondwettelijke 
eis dat de gemeenteraad verantwoordelijk is voor «een genoegzaam 
aantal openbare scholen» in de gemeente? Kunnen de ouders bij 
opheffing met instemming van de gemeenteraad weer een verzoek tot 
opneming van een openbare school op het gemeentelijk plan van scholen 
doen, zo vragen de voornoemde leden. 

Verkenning bestuursvormen 

De leden van de PVV-fractie kunnen zich niet volledig vinden in de 
toelichting met betrekking tot een mogelijke nadere verkenning van 
bestuursvormen voor verzelfstandigd onderwijs en het toezicht door de 
gemeente. Voor de introductie van de vereniging als bestuursvorm voor 
het openbaar onderwijs voelt de minister weinig, aangezien VOS/ABB 
(besturenorganisatie voor het openbaar onderwijs) en VOO (ouderver-
eniging) geen voorstanders zijn en de bereidheid van ouders om actief 
deel te nemen in verenigingen toch al terugloopt. De leden vragen of er 
juist niet sprake hoort te zijn van aansporing van ouders omtrent 
deelname in verenigingen in plaats van de terugloop van ouders te 
accepteren. 

Samenvattend 

De leden van de PVV-fractie merken op dat in de beleidsreactie naar 
aanleiding van de adviezen van de Onderwijsraad en de bijzonder 
hoogleraren ingegaan zal worden op het meten van de belangstelling van 

2



ouders. Toegezegd is deze reactie begin 2012 toe te zenden. De leden 
vragen wanneer deze reactie aan de Kamer wordt toegezonden.
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